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Sammanträdesdatum KOMMUN 2017-10-10 

Utbildningsnämnden 
Plats 00h tid Kallingesalen, Stadshuset, Ronneby kommun kl. 18:O0-20.00 
Beslutande Ledamöter 

Se särskild förteckning 

Ersättare 

Se särskild förteckning 

Övriga närvarande Se särskild förteckning 

Justerare Tim Svanberg (C) 

Justeringens plats och tid Nämndsekretariatet, Kommunledningsförvaltningen 2017-10-18 

Underskrifter Cf’ 
Sekreterare Paragrafer § 134 

Ordförande
. 

Lennarth Förberg (M) 7 

Justerare ” 

MK x 

Tim Svanberg (C) 
\J 

ANSLAGIBEVIS 
Protokollet ärjusterat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Beslutsinstans Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 2017-10-10 

Datum dâ anslaget sätts upp 2017-10-19 

Datum dà anslaget tas ned 2017-11-10 

Förvaringsplats för protokollet 

Underskrift 

SUS-enheten, Kommunledningsföyaitningen, Stadshuset, Ronneby 
i 
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Utbildningsnämnden 

Närvarolista 
Beslutande 

Ledamôter 

Tjänstgôrande ersättare 

Övriga närvarande 

Ersättare 

Tjänstemän 

Övriga 

RONNEBY KOMMUN 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
2017-10-10 

Lennarth Förberg (M), Ordförande 
Christer Stenström (M) 
Lars Sager (M) 
Tim Svanberg (C), 1:e vice ordförande 
Silke Jaçob (C) 
Stefan Osterhof (S) 
Rune Kronkvist (S) 
Erik Ohlson (V) 
Lova Necksten (MP) 
Magnus Stridh (SD) 

Helene Fogelberg (M) 
Martin Engelsjö (M) 
Bengt-Christer Nilsson (S) 
Johnny Håkansson (S) 
Anna-Karin Wallgren (S) 

Pär Dover (S) 

Tommy Ahlquist, förvaltningschef 
RosMarie Ronnehed, nämndsekreterare 
Monica Sjövind, verksamhetsanknuten projektledare 
Dennis Roberteus, VD ABRl 

Sonja Stranne, Lärarförbundet 
Gunilla Linde, Lärarnas Riksförbund 
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Utbildningsnämnden 

Ârendelista 
§ 134 Dnr 2017-000386 678 

Information och diskussion kring Framtidens skolor. ......................................... .. 4 
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2017-10-10 

Utbildningsnämnden 

§ 134 Dnr 2017-000386 678 

Information och diskussion kring Framtidens skolor. 

Sammanfattning 
Förvaltningschef Tommy Ahlquist informerade inledningsvis kring det 
pågående arbetet med Projekt Framtidens skolor. Arbetet ligger i fas med 
framtagen tidsplan. Arbetsgruppsmöte hålls varannan vecka. En viktig 
förankringsprocess pågår fram till Utbildningsnämndens sammanträde den 
16 november 2017, då framtagna ritningar för ny 4-9 skola i kv. Svarven ska 
fastställas. Samverkan hålls den 13 november 2017 med fackliga 
representanter. 

Monica Sjövind, verksamhetsanknuten projektledare, redogjorde för det 
arbete som skett under januari-mars 2017 innan beslut i KF togs. Däribland 
framtogs Lokalförsörjningsprogram (funktionsprogram) för skola 600-700 
elever. 
Beslut togs i Kommunfullmäktige 2017-03-30 varefter ett intensivt arbete 
påbörjades under april-juni 2017 i referensgrupper, studiebesök, Workshop, 
intressentanalyser, framtagning av tillfälliga skisser för lokaler i Sörby och 
kv. Svarven. Rapporter om nya skolmiljöer studerades. 
Nytt inriktningsbeslut togs av Kommunfullmäktige 2017-09-28. Samarbete 
inleddes med arkitekt, fortsatta möten i referensgrupp, föräldramöten, 
rektorsmöten, samverkansmöten på förvaltnings- resp skolområdesnivå samt 
NU-mässan. 
Sjövind finner en trygghet i att börja med kv. Svarven och den kunskap och 
lyhördhet som finns både hos ABRI:s ledning och medarbetare; samt arkitekt 
som är knuten till projektet. 
I det fortsatta arbetet med Framtidens skolor, följ er Snäckebacksskolan, 
utomhusmiljöerna vid de båda 4-9 skolorna, översyn av trafiksituationen 
samt en översyn gällande blivande F-3 skolor samt förskola (10-12 avd) 
Skogsgårdsskolan. 

VD Dennis Roberteus gav inledningsvis en kort presentation av ABRI. 
Därefter förevisades idéskisser för kv Svarven. Även skisser över yttre 
grönområden och trafiksituationen runt aktuell tomt förevisades och var 
föremål för diskussion. 
Roberteus informerade även om kommande upphandling av skola och 
markområden. Bygglovsansökan förbereds och kommer inom kort att 
inlämnas. Bygglov behöver meddelas innan årsskiftet. 
Upphandlingsprocessen beräknas avslutas under j anuari--februari 2018.
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KOMMUN~ 
Utbildningsnämnden 

Därefter planeras entreprenadarbetena påbörj as med invändig rivning i 

början av mars 2018. 
Skisserna beräknas färdigställas i slutet av oktober varefter ritningar framtas 
för fastställande. Lokalerna är dimensionerade för 800 personer. 
Årsklasserna har olika hemvister i byggnaden men även gemensamma 
lokaler för samtliga elever (exvis slöjd, musik). I ett första skede kommer ca 
650 elever att börja studera på den nya skolan. 
Ordförande Lennarth F ôrberg (M) tackade för föredragningen och den därpå 
följ ande diskussionen. Ärendet kommer även att behandlas i Miljö- och 
Byggnadsnämnden för tidsbegränsat bygglov. 
I anslutning härtill informerade ordföranden från presidiets möte med 
Skolmyndighetsutredningen. 

Deltar i debatten 
I debatten deltar ordföranden Lennarth Förberg (M), 1:e vice ordf Tim 
Svanberg (C), nämndsledamöterna Erik Ohlson (V), Rune Kronkvist (S) och 
Lars Sager (M), Lova Necksten (MP) och Christer Stenström (M), 
tjänstgörande ersättarna Bengt-Christer Nilsson (S), Helene Fogelberg (M) 
och Johnny Håkanson (S); samt ersättaren Pär Dover (S). 

Beslut 

Informationen och dagens diskussioner tas till protokollet. 

Exp: 

Tommy Ahlquist, F ch 
Monica Sj övind, verksamhetsanknuten projektledare 
Dennis Roberteus, VD ABRI 
Pernilla Wistad, sekr Styrgruppen ”Framtidens skolor” 
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